
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2022-08-15 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Berith Markstedt, Nille, Roger Nilsson, Torbjörn
Utterström, Olle Ivert

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna och
förklarade mötet öppnat.

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare
valdes Eva-Britt och Roger Nilsson

5 Genomgång av föregående protokoll: Inga utstående punkter, lades till handlingarna.

6 Kassören har ordet: Överföring till ny kassör är genomförd. Inget nytt utdrag, men troligen
lite plus sedan 1 januari.

7 Höstens spelplan:
Par: Onsdagar, samt måndag 5/9 och 12/9.
Lag: Måndagar med start, 19/9
Vi provar med fredagsbridge den 7/10
Lars-Göran fyller i kalendern, Olle fixar Bonusbrickan.

8 Div 3, Våra dagar 10/9 och 15/10:
10/9 är Kurt tävlingsansvarig, då spelar vi i klubblokalen.
15/10 är Lars-Göran tävlingsansvarig, då spelar vi i Repays lokaler.

9 Div 4
Sista anmälningsdag av antal lag till förbundet 7/11.
Sista speldag 22/1-23.
Kurt sätter upp anmälningslista.

10 Kursverksamheten:
Anki fortsätter med nybörjar kurs med ca 12-13 spelare.
Nille pratar med Anki om dom som gått fortsättningskurs, om dom får gå i Ankis grupp.

11 Kaffe, glass? Vi nöjer oss med kaffe och glass, övrigt fika får man ta med sig.

12 Städ: Det är 3 stycken på städlistan, och Nille är en av dem, som är borta ett tag.

13 Utvecklingsbidrag: Tobbe och Eva-Britt fixar listan.

14 Utvärdera sommaren: Fint väder och lite lågt deltagande.

15 Övriga frågor:
Det har framkommit att några har problem med våran trapp, ledstången är för kort upptill.
Eva-Britt pratar med Tomas Åström.

16 Nästa möte: 2022-10-05, kl: 17:00

17 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Roger Nilsson


